

開幕節目 OPENING PROGRAMME

The Wonderful Wizard of Oz 綠野仙蹤

奇幻魔法世界躍現舞台 一起踏上不可思議的歷險之旅!

*Whirl yourself into this magical
re-telling of a classic adventure story!*

「東京都優秀兒童演劇獎」
人氣劇團
“Outstanding Children’s Theatre
Award of Tokyo” recipient

「美術設計獨一無二，舞台空間的運用出神入化，
也為成人和兒童觀眾帶來無限的驚喜」

—美國《每日新聞報》

“The unique stagecraft of Japan’s Hikosen theatre group
making use of magical space won widespread attention and
delighted both children and adults”

—The Daily Journal, USA



香港文化中心大劇院
Hong Kong Cultural Centre Grand Theatre

8.7 (五Fri) 7:30pm

9-10# .7 (六Sat - 日Sun) 3pm

粵語演出，附中、英文字幕
In Cantonese with Chinese and English surtitles

9.7 (六Sat) 7:30pm

日語演出，附中、英文字幕
In Japanese with Chinese and English surtitles

\$380, \$300, \$220, \$140*

*部分座位視線受阻
Some seats may have a restricted view

7月10日下午場為「通達專場」，設有通
達字幕（中文及英文）及粵語口述影像 
Matinee on 10 July is an accessible
performance with accessible captions
(Chinese & English) and audio description (Cantonese)

門票於5月13日起在城市售票網公开发售

Tickets available at URBTIX from 13 May onwards

網上購票 Internet Booking: www.urbtix.hk

信用卡電話購票 Credit Card Telephone Booking: 2111 5999

節目查詢 Programme Enquiries: 2370 1044

購票優惠詳情請參閱「國際綜藝合家歡2016」節目手冊及節目單張。
Please refer to the programme brochure of the International Arts Carnival 2016 and the
programme leaflet for details of booking discounts.

最適合三歲或以上觀眾，三歲以下恕不招待。
Best for ages 3 and above. Children under the age of 3 will not be admitted.

節目全長約1小時50分鐘，包括15分鐘中場休息。
Programme duration is approximately 1 hour 50 minutes with an intermission of 15 minutes.

觀眾務請準時入場。遲到者須待節目適當時候或中場休息方可進場。
Audience members are strongly advised to arrive punctually. Latecomers will only be admitted
when there is a suitable break in the performance or at the intermission.

如遇特殊情况，主辦機構保留更換節目及表演者的權利。
The presenter reserves the right to substitute artists and change the programme should unavoidable circumstances make it necessary.
本節目內容並不反映康樂及文化事務局的意見。
The content of this programme does not represent the views of the Leisure and Cultural Services Department.